
PROTOKÓŁ NR 47/2017 

Z OBRAD XKVII SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 26 LIPCA 2017 ROKU 

 

W obradach udział wzięli : 

- radni zgodnie z załączoną lista obecności 

- sołtysi zgodnie z załączoną lista obecności 

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński  

- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska  

- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk 

 

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad  

3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia  zmian w budżecie gminy 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu 

sochaczewskiego 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Sochaczew z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2017 rok 

6. Przyjęcie protokołu z XLVI Sesji Rady Gminy Sochaczew  

7. Sprawozdanie Wójta Gminy Sochaczew z działalności między sesjami 

8. Sprawy różne 

9. Zakończenie obrad XLVII Sesji Rady Gminy Sochaczew  

 

 

AD. 1 

Obrady XLVII Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Czesław Ćwikliński o godz. 10.10 

W obradach wzięło udział 15 radnych co stanowi quorum  

 

AD. 2 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie  

 



 

AD. 3 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy  

- w głosowaniu nad przedstawionym projektem uchwały wzięło udział 15 radnych  

- za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLVII/201/2017 w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy  

 

AD. 4 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu sochaczewskiego  

Pani Skarbnik wyjaśniła , że powiat sochaczewski zwrócił się do Gminy Sochaczew o pomoc 

finansową na przeprowadzenie remontu odcinka drogi powiatowej biegnącej  przez Lubiejew 

w wysokości 90 tys. złotych . 

Pan Krakowiak zapytał jaki będzie udział procentowy gminy Sochaczew w planowanym 

remoncie drogi  

Pani Skarbnik wyjaśniła , że udział procentowy wynosił będzie 50% do  50 %  

- w głosowaniu nad przedstawionym projektem uchwały wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę NR XLVII/202/2017 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla powiatu sochaczewskiego  

 

AD. 5 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił Panią Sekretarz Gminy o 

przedstawienie projektu uchwały  w sprawie zmiany Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Sochaczew z organizacjami pozarządowymi  

Projekt uchwały przestawiła Pani Elżbieta Kowalczyk – Sekretarz Gminy  

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych   



                                                                            -3- 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę NR XLVII/203/2017  w sprawie  

zmiany Rocznego Programu Współpracy Gminy Sochaczew z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na rok 2017    

 

AD. 6 

Protokół z obrad XLVI Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie . 

 

AD. 7 

Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami . 

Poinformował , że przetarg na realizację dróg gminnych wygrała firma PRIMA i firma 

RYNMAR . We wszystkich szkołach gminnych trwają prace remontowe , aby dostosować je 

do zmian w oświacie . Na drogi pozyskiwany jest destrukt , którym utwardza się drogi. 

Pobocza dróg są na bieżąco koszone. W budynku komunalnym w Kątach zawalił się dach nad 

częścią w której mieszkała Pani Rudnik . Tę Panią udało się przenieść do mieszkania w 

Kożuszkach - Parcel , bo tego budynku w Kątach , który jest z 1920 r, nie opłaca się 

remontować. Przy Ośrodku Zdrowia w Bielicach rusza rozbudowa apteki  .W Kożuszkach-

Parcel odbyło się spotkanie w sprawie montażu stacji nadawczych dla telefonii cyfrowej . 

Przygotowano 2 wnioski na Odnawialne Źródła Energii , przeszedł 1 i będzie realizowany . 

Pan Wójt podziękował za zorganizowanie festynu  przy nowo wyremontowanej  Świetlicy w 

Czystem 

 

AD. 8 

Przewodniczący rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił radnych i sołtysów o 

zabieranie głosu w sprawach różnych . 

Pani Żakowska podziękowała za wykonanie prac remontowych w szkole w Wymysłowie . 

Poprosiła o ustawienie szlabanu na granicy miejscowości Wyjazd i Chrzczany , bo został 

zniszczony , a wywożone są tam śmieci , tworzy się dzikie wysypisko . 

Pani Dymkowska Jadwiga zapytała , czy położona warstwa asfaltu na drodze w Kuznocinie 

jest ostateczna , bo pobocza są utwardzone , a środek jest miękki , wystaje tłuczeń . Nie ma 

zjazdu na skrzyżowaniu z drogą koło budynku nr 91 , nie można tam podjechać samochodem 

, brzegi asfaltu mogą się więc obrywać . 

Pan Wojda zwrócił uwagę ,że na chodniku w Katach powinny być powymieniane płytki 

Pani Górecka poinformowała , że nie ma reakcji w sprawie wycięcia poboczy przy drodze 

powiatowej  



Pani Tomecka stwierdziła , że pobocza przy drodze w Wójtówce są bardzo dobrze 

powycinane  

Pani Offerczak – Ciura stwierdziła  ,że mieszkańcom należy tłumaczyć , że na pewne rzeczy 

Pan Wójt nie ma wpływu np., na drogi powiatowe  

Pan Krakowiak stwierdził , że dobrze , że będzie wykonywana droga do Pana Kwestarza , ale 

zapytał kiedy będzie robiona droga dalej ? 

Pan Wójt wyjaśnił , że obowiązujący podział na drogi gminne powiatowe , wojewódzkie nie 

jest dobry , bo gmina nie może wejść z pracami na nie swoje drogi , bo odpowiada za 

zapewnienie bezpieczeństwa  w czasie prowadzenia prac . Pan Wójt wyraził nadzieje , że uda 

się odtworzyć  drogę dalej za Panem Kwestarzem . Odnośnie drogi w Kuznocinie , to 

pojedzie tam zaraz po sesji i popatrzy jak to zostało wykonane . 

Pani Borek poprosił o interwencje w sprawie uporządkowania terenów przy magazynach w 

Feliksowie , bo jest to akurat przy drodze do Żelazowej Woli . 

Pani Żakowska Anna poprosiła o interwencję w sprawie poprawienia widoczności pasów na 

drodze powiatowej , bo poprawia to bezpieczeństwo . 

Pani Offerczak poprosiła o odtworzenie pasów na drodze koło szpitala , bo zwiększają 

bezpieczeństwo . Pasy te szybko wycierają się . 

 

AD . 9  

Obrady XLVII Sesji Rady Gminy Sochaczew zakończono o godz. 11.25 

 

 

    Protokółowała 

Wiesława Dałkiewicz  


